



**PROVINCE DE QUÉBEC
VILLAGE DE SENNEVILLE**

AVIS PUBLIC

**ADOPTION DU BUDGET 2020
ET DU PROGRAMME TRIENNAL
D'IMMOBILISATIONS
2020-2021-2022**

PRENEZ AVIS que le Conseil municipal du Village de Senneville tiendra une séance extraordinaire le **lundi 16 décembre 2019 à 19h00** au Centre communautaire George-McLeish, 20, avenue Morningside à Senneville au cours de laquelle il procédera à l'adoption du budget pour l'exercice financier 2020 et à l'adoption du programme triennal pour les années 2020-2021-2022.

Prenez également avis que les délibérations du conseil et la période de questions porteront exclusivement sur le budget et le programme triennal d'immobilisation.

Donné à Senneville, ce 4 décembre 2019.

PUBLIC NOTICE

**ADOPTION OF THE 2020 BUDGET
AND OF THE THREE-YEAR PROGRAM
OF CAPITAL EXPENDITURES
2020-2021-2022**

TAKE NOTICE that the municipal Council of the Village of Senneville will have a special sitting on **Monday December 16th, 2019 at 7:00 p.m.** at the George-McLeish Community Centre, 20 Morningside Avenue for the adoption of the 2020 municipal budget and the 2020-2021-2022 three-year capital expenditures program.

Take notice also that during this special sitting, questions will be limited to the 2020 budget and the three-year capital expenditures program.

Given in Senneville, December 4th, 2019.

(Original signé / signed)

Francine Crête
Greffière | Town Clerk